



## DR. DYLAN MADDIX

### Brass | Cuivres

#### NON-COMPETITIVE EDUCATION STREAM VOLET NON COMPÉTITIF À BUT ÉDUCATIF

Dylan Rook Maddix is a sought-after conductor, clinician, trumpeter, and adjudicator. Originally from Summerside, Prince Edward Island, he is the founder of the Toronto Winds and host of *The Band Room* and *Changing Your Pattern* Podcasts.

Maddix is looking forward to joining the faculty of Memorial University in the Fall of 2023 as Assistant Professor of Instrumental Conducting and Community Engagement. At Memorial, he will conduct the MUN Wind Ensemble, and teach undergraduate/graduate conducting and music in the community courses, among others. He has previously served as Professor of Music and head of wind and brass studies at Cambrian College in Sudbury, Ontario, where he conducted the wind ensemble and taught music theory, wind/brass methods, and pedagogy courses. He also served on the conducting faculty at Laurentian University.

A 2011 and 2014 FCMF prizewinner, Maddix has performed with artists such as Sarah McLachlan, Roger Hodgson of Supertramp, The Video Games Live Orchestra, Johnny Reid, The Broadway Tenors, Hannaford Street Silver Band, Toronto Concert Orchestra, Hogtown Brass Quintet, and Vox Aeris Trio.

Maddix has given masterclasses at the University of Toronto, Western University, Acadia University, Mount Allison University, and McMaster University. He also has served as the conducting/music consultant for Netflix's *Umbrella Academy* and Global TV's *Private Eyes*.

Maddix received his Bachelor of Music from Mount Allison University, a Master of Music in Trumpet Performance from the University of Toronto, and recently completed his Doctorate of Musical Arts in Wind Conducting from Arizona State University.



Dylan Rook Maddix est très en demande comme chef d'orchestre, clinicien, trompettiste et juge. Originaire de Summerside, à l'Île-du-Prince-Édouard, il est le fondateur des Toronto Winds et l'animateur des balados *The Band Room* et *Changing Your Pattern*.

M. Maddix a bien hâte de se joindre au corps professoral de l'Université Memorial à l'automne 2023 comme professeur adjoint de Direction d'orchestre instrumentale et d'Engagement communautaire. À l'Université Memorial, il dirigera le MUN Wind Ensemble et donnera entre autres des cours de premier et deuxième cycles en direction d'orchestre et la musique dans la communauté. Par le passé, il a été Professeur de musique et chef du département des bois et des cuivres du Cambrian College à Sudbury, en Ontario, où il a dirigé l'harmonie, a enseigné la théorie musicale, les méthodes bois/cuivres et des cours de pédagogie. Il a aussi fait partie du corps professoral en direction d'orchestre de l'Université Laurentienne.

Lauréat en 2011 et en 2014 des concours de la FCFM, M. Maddix s'est produit avec des artistes comme Sarah McLachlan, Roger Hodgson de Supertramp, The Video Games Live Orchestra, Johnny Reid, The Broadway Tenors, le Hannaford Street Silver Band, le Toronto Concert Orchestra, le Hogtown Brass Quintet et le Vox Aeris Trio.

M. Maddix a animé des classes de maître à l'Université de Toronto, à l'Université Western, à l'Université Acadia, à l'Université Mount Allison et à l'Université McMaster. Il a aussi été conseiller en direction/musique pour les séries *Umbrella Academy* de Netflix et *Private Eyes* de la chaîne Global.

M. Maddix a obtenu son baccalauréat en musique de l'Université Mount Allison, sa maîtrise en interprétation trompette de l'Université de Toronto et a récemment terminé son doctorat en musique avec concentration en direction d'orchestres à vent à l'Université d'état de l'Arizona.